
 

  

MØTEREFERAT  
 

STYREMØTE 
 

 

Navn Rolle Til stede 

Marianne Sanderud Nestleder x 

Egil Wahl  Kasserer x 

Kari Frøyland Sekretær x 

Kristin Glestad Styremedlem x 

Arild Sundt-Hansen Styreleder 
 

x 

Kopi av referat: 

Styret, øvrige kormedlemmer, dirigent  
 
Referent: Kristín Glestad 
 

 

Saker  

1. 1
. 
Prosjekt Digitalt kor  
Koret har fått en henvendelse fra Akershus sangerforum (ASF) med invitasjon til å 
delta i prosjektet Digitalt kor. Prosjektets bakgrunn er et pilotprosjekt som ASF har 
gjennomført med 3 kor, og prosjektperioden vil være 2 måneder med oppstart høsten 
2021. Formålet med prosjektet er blant annet bedre samhandling gjennom gode 
digitale verktøy og bedre funksjonalitet ved bruk av effektive kommunikasjonskanaler 
gjennom en god og gjennomtenkt hjemmeside. 
 
Prosjektet er i tråd med styrets ønske om å opprette en ny, funksjonell hjemmeside 
som vi mener vil kunne bidra i arbeidet med rekruttering til koret, i tillegg til bedre 
kommunikasjon og samhandling innad i koret. Arild vil melde vår interesse så snart 
som mulig. De som vil delta i prosjektet er Arild, Marianne og Kristín.  

 

2. 2 Fast vikar for Alejandro 
Arild har snakket med Markus, som har ytret ønske om å være førstevalg som vikar 
for Alejandro, noe styret stiller seg positivt til. Når det gjelder korets samarbeid med 
Temo vil styret ta kontakt med han for å drøfte videre samarbeid. 

 
 

3. 2
.
2 

Neste styremøte og forberedelse til oppstart høsten 2021 
Arild kaller inn til styremøte før vi starter opp med øvelser til høsten. Tema vil være 
høstens repertoar. Peder Arnt har planlagt dialog med Alejandro vedrørende dette, 
noe som styret, ved Arild følger opp før møtet. 

 

 
  
 
 

Møtedato: 28.06.2021 
Sted: Teamsmøte 

 
 


